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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:1035 Kassettskatten

För snart två år sedan, i skrivelse 75 (bet. 2017/18:NU14 s. 7 f.), riktade 
riksdagen ett tillkännagivande till regeringen gällande den så kallade 
kassettskatten, om att en översyn av privatkopieringsersättningen skulle ske. 

Ärendet bereds för tillfället i Regeringskansliet, men i övrigt har ingenting 
hänt. 

Min fråga till justitite- och migrationsminister Morgan Johansson är därför:

 

När kommer ministern att lägga fram ett förslag till riksdagen för behandling?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-03
Besvaras senast
2020-03-11 kl. 12.00


